
TOEKOMST ZUIDELIJK STATIONSGEBIED 

 

 Voorgeschiedenis Stationsgebied 

 Bewonersinitiatief: wat is het doel 

 Wat hebben we gedaan? 

 Wat gaan we nog doen? 



Luchtfoto Zuidelijk Stationsgebied 



2010 EERSTE PLAN MULTI VASTGOED 



2013 TWEEDE PLAN MULTI VASTGOED  



Bewonersinitiatief 

 Initiatief: 
Peter Schönfeld, Geri van Ittersum (Stefan Morel) 

 

 Verkeerswerkgroep:  
B. Cazius, W. Neefjes, J. Addicks,  

JW. Eelkman Rooda, W. Spek 

 

 Doel: 
Ontwikkelingsvisie, inclusief oplossingen voor verkeer 

Coalitie van partijen die een plan maken 

Gemeente en commerciële partijen gaan realiseren 

 



Wat hebben we tot nu toe gedaan? 

 Contacten met Multi Vastgoed en gemeente 

 Gesprekken belanghebbenden 

 Twee bewonersavonden in Nieuwe Park en Kadebuurt 

 Richtinggevend idee voor het stationsgebied 

 Studie verkeersoplossingen 

 Coalitie: 
 Bewoners 

 Gemeente 

 Bunnik 

 Goudse,  

 NS,  

 Prorail,  

 Woonpartners 

 



Onze visie…….. 

 Geen reparatie van het plan van Multi 
 

 We willen het gebied anders benaderen 
uitgaan van kwaliteiten en kansen 

 Leefbaarheid, veiligheid, minder verkeer, goede 
bereikbaarheid (voor bewoners en bezoekers)    

 



…..geen ufo’s….. 



..Geen gebiedsvreemde ontwikkeling.. 



…een vlag op de horizon… 

 

 

 

 

 



….Stationsgebied als stadsfoyer…. 

 Vredebest: aantrekkelijkere verbinding station – stad 
 Stationsgebied met een menselijke maat, passend bij het 

historische karakter van de wijk en binnenstad 

 Centrum-stedelijk wonen in appartementen 

 Werkruimte voor startende ondernemers, “nieuwe 
werkers/ZZP-ers”, ontmoeting, horeca 

 ….Onderwijs…. 

 Kleine tot middelgrote winkels die de specialiteiten van 
Gouda laten zien 

 verkeersluwer en veiliger verblijfsgebied: voetgangers en 
fietsers hebben voorrang, gemotoriseerd verkeer is te gast 

 Fietsparkeren is urgent 

 Duurzaamheid! 

 



Verkenning verkeersoplossingen 



Wat gaat er de komende tijd gebeuren? 

 Afronden voorstel voor verkeersoplossingen 
 

 Raadplegen bewoners Nwe Park en Kadebuurt 
 

 Inbrengen in “coalitie” 
 

 Gesprekken in coalitie om plan uit te werken 
 

 Voor de gemeente is besluit busstation urgent (dit jaar) 
 

 




